
 
 

Protokoll fört vid Bowlingklubben BK Flammans medlemsmöte 

den 5 april 2016, klockan 18.15 i damernas omklädesrum 
 

 

Närvarande: 

Mia, Gun, Carina S, Barbro L, Nilla, Hanna, Aira, Rose-Marie, Mairi (tolk Camilla) Anna B, 

Gunnel, Carina B, Anna T, Babsan, Camilla, Britt och Annsi 

 

1. Öppnande av mötet 

* Carina Bergström hälsade alla välkomna till medlemsmötet. 

 

2. Formalia 
* Carina B valdes till ordförande och justerare av protokollet, och Annsi till sekreterare för 

mötet. Carina gick igenom dagordningen, tog upp övriga frågor, därpå godkände mötet 

dagordningen. 

 

3. Vår verksamhet (seriespel, tävlingar, datum, aktiviteter, lotter mm). 
 

* Seriespel 

Sista matcherna för A-laget spelades i Gävle och Söderhamn. Vi vann inte men kämpade 

tappert. Vi upptäckte att tiden mellan hallarna är för knapp. Nästa säsong ska vi försäkra oss 

om att det finns tillräckligt med tid för att äta mellan matcherna. 

Mix-laget spelar sista matchen i Täby på söndag 10 april med enbart Flammor i laget. 
 

* Tävlingar 

Flamman Cup, Camilla har bokat banor den 14 maj till klockan 12.00 i Fyrishallen. 
 

* SM spel i Falkenberg 

Några Flammor åker till Falköping och spelar SM. 

 

* Mötesdatum 

Den 14 maj spelar vi Flamman Cup I Fyrishallen, följt av årsmötet i Rosa Stugan följt av 

förtäring. Vi får paj, matig sallad och efterrätt. Ta med måltidsdryck. 

 

* Aktiviteter Träning med Daniel Hellsten kommer att fortsätta några gånger i höst. 

Daniel vill ha 300 kronor per tillfälle.  

 

* Lotter 

Mia med flera har sålt klubbkort som inbringat 7 200 kronor. 

 

4. UK har ordet 

* UK tycker att vi ska försöka få till ett program på nätet som täcker höstens matcher och 

senare vårens matcher. I detta program ska alla kunna se vilka som är tillgängliga och vilka 

som ska spela. Mer om detta på årsmötet. 

 

 

 



5. Ekonomi 
* Vår kassör Anna B informerade att alla sköter sina inbetalningar och att vår ekonomi är 

fortsatt stabil. På årsmötet vill Anna veta vilka som ska ha abonnemang nästa säsong. 

 

6. Hemsida 
* Hanna fortsätter att sköta hemsidan mycket bra. Hanna berättade att hon flyttar till Gävle 

nästa säsong. Vi önskar givetvis lycka till MEN saknaden efter henne blir stor.  

 

 

7. Övriga frågor 

* Mix laget har varit krångligt att få folk till. Meningen var att laget skulle bestå av  

4 Flammor och 4 från Pegasus. Ska vi ha eget B-lag måste det bli ett 4-manna lag i 

Stockholms-serien. Mer information/diskussion på årsmötet. 
 

* Carina informerade om vår årliga resa till Åland i augusti. Vi reser ut fredag den 19 augusti 

klockan 15.00. Samling Österplan klockan 12.45. Hemresa sker söndag 21 augusti, som 

vanligt mitt på dagen. Aira och Annsi står för lunch och middag på lördagen. Mer information 

kommer på årsmötet. 
 

* Angående vår klubbdress så är några missnöjda med byxorna. Rose-Marie lovade att låna 

hem alternativ till byxan och visa på årsmötet. Babsan lovade att försöka hitta kjol som 

alternativ till byxa. 
 

*KM priset har fått sin sista gravering. Utrymme för fler finns inte. Mötet beslutade att Annsi 

får köpa in ett tennfat som kommer att räcka länge. Fatet kostar 725 kronor. Det gamla priset 

ska Camilla ha till nästa KM-vinnare koras. Därpå får sekreteraren förvara ”bucklan” på 

lämpligt sätt.  
 

*Möte med Hasse Strandberg om nästa säsong kommer att ske onsdagen den 27 april. Från 

Flamman kommer Camilla och Anna B att närvara. 

 

 

 

8. Avslutning 

* Mötet avslutades klockan 18.50. 

 

 

NÄSTA MÖTE 
Årsmötet den 14 maj, med start ca 15.30 i Rosa Stugan  

Folkungagatan 28. Efter mötet intas måltid som festkommittén plus några till 

fixar.  
 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

………………………………………………. ………………………………………. 

Annsofi Holst/sekreterare   Carina Bergström/ordförande 


